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>【篇一】欢庆61儿童节英语祝福语
1、小大人们祝你们节日愉快，智慧与年龄一同增长。
Grownup children I wish you a happy holiday, wisdom with age growth.
2、儿童节快乐，永远童真的你！愿你永远保持一颗童心。
Happy children\'s day, the innocence you forever! May you always keep a childlike innocence.
3、儿童的生活，是游戏的生活；儿童的世界，是游戏的世界。
The life of children, is the game of life; The world of children, is the world of the game.
4、祝小朋友们节日快乐，好好学习，天天向上，个儿象个模特。
I wish the children happy holidays, good good study, day day up, then as a model.
5、成年人和儿童在一起童心常驻，儿童和成年人在一起容易成熟。
Resident adults and children with childlike innocence, children and adults together to mature.
6、儿童是我们的未来，是我们的希望，是我们国家最宝贵的财富。
Children are our future, it is our hope, is the most valuable wealth of our country.
7、未来的花朵，祝你节日快乐，好好学习，天天向上，快快长大。
The future of flowers, wish your festival happiness, good good study, day day up, to hurry and grow up.
8、我感谢上帝让我拥有你，我的孩子在这个特殊的日子里我祝福你。
I thank god let me have you, my child in this special day I wish you well.
9、儿童是人类最珍贵的天然资源。宏伟理想鼓斗志，幼小心灵开红花。
Children is the most precious natural resource. Dark spirit grand ideal, young soul saffron.
10、小朋友们兴的日子就是今天，祝小朋友们节日快乐，学习进步。
The children is the most happy day today, I wish the children happy holidays, learning progress.
>【篇二】欢庆61儿童节英语祝福语
1、儿童节，祝愿你重回童年，快乐相连！
Happy children\'s day, I wish you were a boy again, connected!
2、儿童节到了，送你一颗快乐的童心！
Children\'s day is coming, send you a happy heart!
3、祝愿你拥有一颗纯真、快乐的童心。
Wish you have a pure childlike innocence and happy.
4、六一儿童节，祝愿你节日快乐无比！
June 1 children\'s day, wish your festival happiness!
5、童年真好！连回忆都是如此美好！
Childhood is really good! Even the memories are so beautiful!
6、去到孩子们中间，找回童年的欢畅！
Go between the children, back to childhood.
7、今天儿童节，祝愿超级儿童节日快乐！
Today is children\'s day, I wish the children happy holidays!
8、愿你像孩童般开心，像孩童般幸福！
I wish you happy like a child, like a happy childhood!
9、愿你六一心情妙，开开心心每一秒！
You would like to children mood, happy every second!
10、祝愿快乐无比、幸福无比、甜蜜无比。
May joy and happiness, and sweet.
11、送你一些童趣，愿你忧愁消，欢乐多。
Send you some tong qu, let you sorrow, joy.
12、儿童节到了，祝愿你快快长大免我牵挂！
Children\'s day is coming, wish you to hurry and grow up don\'t need my care!
13、祝福你，祝愿你儿童节快乐，一切如意！
Bless you, wish you a happy children\'s day, all the best!
14、祝愿现在的儿童节日快乐，健康成长！
Wish now children a happy holiday, healthy growth!
15、送你一张童颜，愿你青春驻，笑开颜。
Send you a dance the peacock, the youth\'s to you, you happy.
16、六一儿童节，愿你开心六一，幸福一生！
June 1 children\'s day, wish you happy children, happy life!
17、祝愿所有的朋友今天快乐满溢，找回童趣！
I wish all the friends happy today is full, tong qu back!
18、六一，朋友，祝愿你永远有颗快乐的童心。
Children, friends, I wish you a happy forever with childlike innocence.
19、儿童是希望，儿童是梦想，儿童节快乐！
Children is the hope, the child is a dream, a happy children\'s day!
20、但我们可以童年，童月，童日，童快乐！
But we can childhood, children\'s month, TongRi, happy boy!
>【篇三】欢庆61儿童节英语祝福语
1、the children are most pleased that the day is today, I wish the children happy holidays, learning and proGREss.
小朋友们兴的日子就是今天，祝小朋友们节日快乐，学习进步。
2、the grand ideal of the dark spirit, a young soul saffron.
宏伟理想鼓斗志，幼小心灵开红花。
3、Happy Children\'s Day, the innocence of you forever! You always willing to maintain a Childlike Innocence.
儿童节快乐，永远童真的你！愿你永远保持一颗童心。
4、A socialist flower, is your ah. What happiness! You are the country\'s Baby, I wish the Children\'s Day Hooray!
社会主义的花，是你们呀。多么幸福！你们是国家的宝贝，祝儿童节万岁！
5、Happy Children\'s Day! Wishes to you always have a Childlike Innocence, every day Xiao Haha.
儿童节快乐！愿你永远拥有一颗童心，天天笑哈哈
6、Bless all the world in our children a happy Children\'s Day On this day, let us return to childhood every adult with the most sincere sentiments of the most pure heart of a happy Children\'s Day! Happy holidays!
在我们祝福天下所有的孩子儿童节快乐的这一天，也让我们每一个成年人回到童年，用最纯真的情怀最纯洁的心灵过一个快乐的儿童节！节日快乐！
7、预祝老小孩们节日快乐，无忧无虑！
Wish old children a happy holiday, so carefree!
8、儿童节玩得开心，老顽童快悦舒心。
Have a happy children\'s day, the old urchin yue shu xin.
9、儿童节，祝你重回童年，快乐相连！
Happy children\'s day, I wish you were a boy again, connected!
10、儿童节，愿你放下包袱，简单生活。
Children\'s day, wish you to put down the burden, the simple life.
11、儿童节到了，送你一颗快乐的童心！
Children\'s day is coming, send you a happy heart!
12、愿你拥有儿童般的快乐，幸福常驻。
May you have the happy like children, permanent happiness.
13、送你一只小风筝，放飞自己放松身心！
Send you a small kite, fly to relax yourself!
14、做一个永远快乐的孩子，儿童节快乐！
Do a always happy children, happy children\'s day!
15、小天使！妈妈永远爱你！儿童节快乐！
Little angel! Mom will love you forever! Happy children\'s day!
16、朋友，愿你忘记烦恼，拥抱快乐甜蜜！
Friend, you would like to forget the worry, embrace happiness sweet!
17、儿童节到来之际，愿你永驻花般笑颜！
Children\'s day coming, may you be always spend as smile!
18、送你一颗童心，愿你烦恼少，快乐多。
Send you a childlike innocence, let you worry, less happy.
19、像孩童一样攀爬楼梯，攀上人生的顶峰。
Like a child to climb stairs, climbing the peak of life.
20、愿你怀着一颗童心享受生活，收获快乐。
You would like to enjoy life with a childlike innocence, happy harvest.
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